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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 2/2018      § 14-28 
 

Tid: Tisdagen den 21 februari 2018 kl. 17.30 – 17.49 

Plats: Stockholms stadshus, Virvelvinden. 

 

Justerat : 2018-02-23 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

Erik Odenlid 

Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Ersättare: 
Zekiye Güler Thompson (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)  Tjänstgörande ersättare 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andrea Irving (MP) 

Birgitta Persson (M)  Tjänstgörande ersättare för (KD) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Anders Berlin enhetschef, Jan Grönqvist 

samordnare, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Joseph Zamani (S) 

Jenny Schöldin (S) 

Mikael Valier (KD) 

Johan Kovaniemi (S) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Bwar Mert (V) 
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Ärenden med personalrepresentation 
 

§ 14 
Fastställande av dagordningen 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar fastställa dagordningen.  

 

 

§ 15 
Anmälan av justerat protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Idrottsnämnden godkänner anmälan av protokoll nr 1/2018 från nämndens sammanträde 

2018-01-30 som justerats 2018-02-01 

 

 

§ 16 
Justering av dagens protokoll 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

Ordföranden Alexander Lindholm (S) utses att justera dagens protokoll tillsammans med vice 

ordföranden Bo Sundin (M). Som justeringsdag utses fredagen den 23 februari 2018.  

 

 

§ 17 
Anmälan av delegationsbeslut 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna.  

 

Anmälan gjordes av: 
 

Beslut fattade enligt delegation  
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§ 18 
Övriga anmälningsärenden 
 

A. Stadens beslut att höja arrendet för båtuppläggningsområden sommartid med 

600 procent (dnr 02.03.02/974/2017) Rörstrands båtklubb. 

B. Kontorsutlåtande angående remiss Länsstyrelsen om roddtävling på 

Magelungen. Dnr 01.06/78-2018. 

C. Länsmannen 1 samt del av fastigheten Enskede Gård 1:1 i Gamla Enskede. 

Reviderat inriktningsbeslut.  

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningen läggs till handlingarna.  

 

§ 19 
Idrottsstandard för idrottshallar 
Dnr 03.01/1161-2017 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

Idrottsnämnden godkänner förvaltningens förslag till idrottstandard för idrottshallar. 

Ärendet 
Vid uppförande och större förändringar i bostadsbyggnader används Boverkets byggregler. 

BBR innehåller föreskrifter och allmänna råd om tillgänglighet, bostadsutformning, 

driftutrymmen, hälsa och miljö, bullerskydd, säkerhet och energihushållning mm. Särskilda 

byggnader så som idrottsanläggningar saknar  idag en del föreskrifter och råd som krävs för 

att säkerställa en hållbar uppförande av en idrottsanläggning med en god och säker miljö för 

idrottare. Idrottsförvaltningen har tagit fram ett förslag till en Idrottsstandard för Stockholms 

idrottshallar som beskriver funktionskraven som ligger under idrottsnämndens ansvarområde.  

Idrottsstandard föreslås gälla för nya byggnationer och större renoveringar av idrottshallar.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 20 

Ombyggnad och upprustning av Brännkyrkahallen - 
utredningsbeslut 
Dnr 08.03.01/46-2018 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till utredning inför ombyggnad och 

upprustning av Brännkyrkahallen. 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa framtagning 

av handlingar som underlag för ett kommande inriktningsbeslut till en sammanlagd 

beräknad utgift om 8 mnkr.  

 

Ärendet 
Brännkyrkahallen är en idrottshall belägen i Midsommarkransen med närhet till god 

kommunikation. Hallen är ritad av arkitekt Paul Hedqvist och uppfördes mellan åren 1962 

och 1964 och är en tidstypisk representant för de idrottshallar som uppfördes under mitten av 

1900-talet. Hallen är grönklassad av Stadsmuseet. 

 

Hallen är välbesökt av allmänheten och nyttjas av föreningar och intilliggande gymnasium 

och grundskola. Via entréplan nås Brännkyrkahallens två större hallar där det bedrivs bland 

annat handboll, basket och gymnastik. I källarplanet finns en skytteklubb samt tre 

kampsportshallar där aikido, karate och judo utövas. I Brännkyrkahallens östra byggnadsdel 

ligger en bowlinghall vilken drivs av en privat aktör.  

 

De tekniska installationerna i hallen är i stort behov av att rustas upp eller att bytas ut innan 

dessa är helt förbrukade. Även en ombyggnad av bland annat omklädningsrum behövs för att 

möta dagens lagkrav gällande bland annat brand och till- och frångänglighet samt bättre 

anpassa byggnaden till verksamhetens behov. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 21 

Anläggande av konstgräs på Bredängs BP - inriktnings- och 
genomförandebeslut                                           
Dnr  08.03.01/24-2018   

 

BESLUT 

 

1. Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag till inriktning och genomförande för 

anläggande av konstgräs med mera på Bredängs bollplan till en sammanlagd 

investeringsutgift om 13,5 mnkr. Efter avdrag för erhållna bidrag från Boverket och 

Idrottslyftet med totalt 6,5 mnkr blir investeringsutgiften 7,0 mnkr. 

 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att teckna erforderligt tillägg till nuvarande 

hyresavtal med fastighetskontoret om cirka 1 mnkr år 1.  

3. Paragrafen är omedelbart justerad. 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen har uppdragit till fastighetskontoret att projektera för anläggande av 

konstgräs med mera på Bredängs bollplan. Samarbete sker med Skärholmens 

stadsdelsförvaltning och lokala fotbollsföreningar. Åtgärderna ska utföras under 2018. 

Investeringsutgiften för projektet uppgår till sammantaget cirka 13,5 mnkr, varav 7,0 mnkr 

föreslås belasta 2018 års investeringsbudget. Resterande medel om cirka 6,5 mnkr är bidrag 

från Boverket med cirka 6,0 mnkr och Idrottslyftet med cirka 0,5 mnkr. 

 

Investeringsutgiften om 7,0 mnkr överstiger idrottsförvaltningschefens delegationsnivå om 

maximalt 3,0 mnkr. Ett särskilt beslutsärende till nämnden erfordras således. 

Fastighetskontoret redovisar ärendet till fastighetsnämnden för beslut, då medel från Boverket 

kommer i ett senare skede och inledningsvis nyttjas medel från fastighetsnämnden. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Alexander Lindholm (S) yrkar dessutom om att ärendet tas med omedelbar justering och får 

enhälligt bifall till detta.  
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§ 22 

Gubbängens sportfält - reviderat inriktningsbeslut                                   
Dnr 08.03.01/42-2018 . 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden godkänner förslag till inriktning för projekt Gubbängens sportfält.  

 

2.  Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att av fastighetskontoret beställa 

     framtagning av handlingar som underlag för ett kommande genomförandebeslut till en 

     sammanlagd beräknad utgift om 9 mnkr. 

 

3.  Idrottsnämnden godkänner hyreskostnaden om cirka 7,0 mnkr år 1, vilket är en ökning 

     med 2,8 mnkr gentemot tidigare taget beslut. 

 

Ärendet 
Hösten 2007 påbörjades planarbetet för en ny stadsdel på Årstafältet. En av förutsättningarna 

för exploateringen var att de befintliga rugbyplanerna med tillhörande servicefunktioner gick 

att flytta till Gubbängsfältet. 

 

I november 2013 beslutade idrottsnämnden och fastighetsnämnden att ta fram underlag för ett 

genomförandebeslut för anläggning av en fullstor konstgräsplan, två fullstora naturgräsplaner, 

parkering samt en servicebyggnad med utrymmen för bland annat omklädning, toaletter, 

förråd och café på Gubbängsfältet.  

 

Beslutet innebar behov av en detaljplaneändring, som förväntades vinna laga kraft år 2014. 

Det första planförslaget förkastades och fick göras om från grunden, och den beslutade 

summan för framtagande av underlag till genomförandebeslut är därför inte längre tillräcklig.  

 

Fastighetskontoret föreslås nu ges möjlighet att projektera fram till underlag för 

genomförandebeslut och upphandling, till en kostnad om högst 9 mnkr inklusive redan 

upparbetade kostnader. 

 

Anläggningen på Gubbängsfältet bedöms kunna stå klar juni 2020, med en föreslagen total 

projektram på 87 mnkr.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 23 

Reklam i idrottshallar Förslag till svar på skrivelse till 
idrottsnämnden 2017-12-19 från Daniele Fava (L). 
Dnr 02.06.01/2-2018 

 

BESLUT 
 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande godkänns som svar på skrivelsen. 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen har mottagit en skrivelse från Daniele Fava (L) angående Reklam i 

idrottshallar. Flera föreningar framför att hanteringen av reklam inför matcharrangemang är 

en tung hantering och efterfrågar någon form av permanent lösning för reklamexponering. 

Respektive förening äger reklamrätten till sin egen evenemangstid och på vissa anläggningar 

har föreningar själva investerat i digitala lösningar.  

 

Digitala lösningar för reklambudskap finns idag på ett fåtal anläggningar i staden. Att 

reservera en yta för reklamaffischer som är enkla att sätta upp eller plocka ner bedömer 

förvaltningen inte som ett problem. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
 

Daniele Fava (L) lämnar särskilt uttalande enligt följande: Flera föreningar framför att 

hanteringen av reklam inför matcharrangemang är en tung hantering och efterfrågar någon 

form av permanent lösning för reklamexponering. Som situationen ser ut idag måste de bära 

sargar med reklamskyltar in och ut i hallen, vilket är tungt, riskerar att förstöra golven samt 

tar onödigt mycket tid.  

 

Det är glädjande att förvaltningen ställer sig positiv till vårt förslag och föreslår att pröva att 

erbjuda föreningar permanenta ytor för uppsättning av reklambudskap under den egna 

evenemangstiden.  
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§ 24 

Idrottshall i Hagastaden  Svar på skrivelse till Idrottsnämnden 2017-
12-19 från Daniele Fava (L) samt Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier 
(KD) samt Mathias Mellgren (C)                                      
Dnr 02.06.01/1-2018 

 

BESLUT 

 

Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till  

förvaltningens tjänsteutlåtande. 
 

Ärendet 
 

En gemensam skrivelse har inkommit till idrottsnämnden från Bo Sundin m.fl. (M), Daniele 

Fava (L), Mathias Mellgren (C) samt Mikael Valier (KD) med en fråga om förvaltningens syn 

på den fullstora idrottshall som KFUM önskar bygga i Hagastaden 

 

Idrottsförvaltningen bekräftar att det finns ett stort behov av en fullstor idrottshall i 

Hagastaden. Det har under skissprocessen tagits fram flera förslag till fullstor idrottshall i 

samordning med skolanläggningen och KFUMs förslag är ett av flera möjliga och väl 

genomarbetade förslag. 

Idrottsförvaltningen tar inte ställning till vilken byggherre som utses, då det inte ligger i 

idrottsförvaltningens roll. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 
Daniele Fava (L), Bo Sundin m.fl. (M) samt Mathias Mellgren (C) lämnar särskilt uttalande 

enligt följande: Förvaltningen skriver att det inte är deras roll att bestämma vem som bygger 

var, vilket visserligen är sant, men det finns ingenting som hindrar förvaltningen från att 

förorda KFUM.  

KFUM Central har länge visat intresse för att bygga och driva en fullstor idrottshall i 

Hagastaden. Det råder stor brist på fullstora idrottshallar, och när ett privat företag erbjuder 

sig att bygga och driva en idrottshall borde staden ta den chansen. När staden växer i 

rekordfart är det av speciellt stor vikt att nya förutsättningar för idrott också växer fram i 

samma takt. 

Majoriteten har hela tiden haft ett svalt intresse för att detta ska bli verklighet och det blir 

tyvärr mer och mer tydligt att de nu har bestämt sig för att KFUM inte ska få bygga 

idrottshallen.  
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§ 25 

Svar på skrivelse om öppettider på bl.a. Nytorpsbadet från Daniele 
Fava (L) samt Bo Sundin m.fl. (M), Mikael Valier (KD) samt Mathias 
Mellgren (C)                                        
Dnr 02.6.01/679-2017 

 

BESLUT 
 
Som svar på skrivelsen hänvisar idrottsnämnden till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

Bo Sundin m.fl. (M) Daniele Fava m. fl. (L), Mikael Valier (KD) samt Mathias Mellgren (C) 

har i en skrivelse, se bilaga, ställt frågor gällande Nytorpsbadets öppethållande. I skrivelsen 

önskas svar på varför öppettiderna är så begränsade, vad förvaltningen gör för att utöka 

öppettiderna kommande säsonger och varför öppettiderna ökas i innerstaden och minskas i 

ytterstaden. I förvaltningens svar framförs att Eriksdalsbadet har längst säsong eftersom det 

har uppvärmt badvatten, störst kapacitet och ligger centralt. Nytorpsbadet som är ett av de 

mindre baden saknar uppvärmt badvatten.  I svaret förklarar förvaltningen även att badet 2017 

öppnade sent på säsongen bland annat på grund av skadegörelse. Förvaltningen meddelar att 

öppethållandet för Nytorpsbadet planeras bli längre 2018 i jämförelse med föregående år.  

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Bo Sundin m.fl. (M) yrkar bifall till (M), (L) förslag till beslut enligt följande: 

 

- Att öppettiderna på Nytorpsbadet och övriga mindre utomhusbad ytterligare utökas i 

förhållande till förvaltningens förslag 

- Att vattnet i baden uppvärms på samma sätt som skett tidigare 

- Att i övrigt anföra följande 

Det är glädjande att förvaltningen föreslår ett något utökat öppethållande på Nytorpsbadet 

inför säsongen 2018. Förhoppningsvis gäller det även övriga utomhusbad. Dock är den 

marginellt utökade öppethållandetiden långt ifrån vad som gällde då badet byggdes på 50-

talet. Då öppnade badet i början av maj och stängde långt in i september. Vi utgår därför att 

förvaltningen kommer att utöka öppethållandetiderna mer än vad som anges. Trots att badet är 

relativt litet är besöksfrekvensen mycket stor vid gynnsamt väder. Vid varma sommardagar är 

det åtskilliga hundra som utnyttjar badet. Från tidiga morgonsimmare till barn, ungdomar och 

vuxna som simmar och leker vid badet hela dagarna. Att badet skulle sakna uppvärmt vatten 

är något som har införts under den nuvarande socialdemokratiska majoriteten. Tidigare var 

badet uppvärmt och höll ungefär samma temperatur som vid exempelvis Eriksdalsbadet.  
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Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

Om jag hade haft rösträtt så hade jag anslutit mig till Moderaternas och liberalernas förslag 

till beslut. 

Beslutsgång 
 

Ordföranden ställer de framlagda förslagen mot varandra och finner att idrottsnämnden 

beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Bo Sundin m.fl. (M) samt Daniele Fava (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för sitt 

förslag till beslut. 

 

§ 26 

Transpersoner i Sverige - Förslag för stärkt ställning och bättre 
levnadsvillkor - Svar på remiss av SOU 2017:92 
Dnr 01.6/32-2018 

 

 
BESLUT 
 

1. Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till kommunstyrelsen som svar på 

remissen. 

 

2. Ärendet förklaras omedelbart justerat. 

 

Ärendet 
Kommunstyrelsen har remitterat Kulturdepartementets utredning Transpersoner i Sverige – 

Förslag för stärkt ställning och bättre levnadsvillkor (SOU 2017:92) till ett urval av stadens 

stadsdelsnämnder och facknämnder. 

 

I detta tjänsteutlåtande berörs de ämnesområden som har koppling till de delar som rör 

idrottsnämndens verksamhet och ansvarsområde. Det gäller framför allt tre av de nationella 

folkhälsomålen, mötesplatser, simhallar samt frågan om omklädningsrum och toaletter. 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Han yrkar dessutom om att paragrafen omedelbart justeras och får enhälligt bifall därtill. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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Särskilt uttalande 
Alexander Lidholm (S) m.fl. Anders Lindell (MP) m.fl. samt Mehdi Oguzsoy (V) anmäler 

följande särskilda uttalande: 
Betänkandet från utredningen om transpersoner i Sveriges levnadsvillkor visar på stora 

orättvisor i transpersoners möjligheter till förbättrad fysisk hälsa. Utredningen slår fast att 

transpersoner i samma utsträckning som andra vill idrotta och motionera, ibland rent av som 

en del av sin transition. Därför är det allvarligt att idrotten i många fall upplevs som särskilt 

otillgänglig. Vi i den rödgrönrosa majoriteten tar den politiska uppgiften att göra idrotten 

öppen för alla på allvar.  

 

Utredningen lyfter en mängd utestängande faktorer, från trakasserier till mer subtil 

diskriminering. Ogenomtänkta normer och regler kan ge upphov till konflikter och dåligt 

bemötande, såsom klädkoder på simhallar, onödig könsuppdelning bland barn och otydliga 

regler för omklädningsrum.  

 

Vi är stolta över den ökade tillgången till så kallade flexrum, samtidigt visar utredningen 

också hur de ofta inte är hela lösningen. Många transpersoner upplever bemötandet i 

omklädningsrummen som det stora problemet, snarare än bristen på ett ”eget” rum. Därför har 

vi fortsatt stora krav på oss att fortsätta satsa på tryggare sim- och idrottshallar, åtgärder mot 

trakasserier samt kontinuerlig fortbildning inom bemötande.  

 

Idrottande på egen hand, särskilt utanför anläggningar med omklädningsrum, är ofta mindre 

otillgänglig men precis som för alla andra innebär detta självklart inte fullgoda alternativ. 

Dels är hotbilden mot transpersoner i det offentliga är relativt stor, dessutom behöver många 

sammanhållningen i ett lag för att stimulera till träning, detta gäller inte minst barn och unga, 

och utredningen lyfter flera exempel på hur ungdomsidrotten varit diskriminerande mot unga 

transpersoner. Vi är därför glada att förvaltningen lyfter behovet av intensifierad och 

integrerad utbildning för ledare, särskilt inom ungdomsidrotten. 

 

§ 27 

Motion om att etablera fler citybad i Stockholm - svar på remiss från 
kommunstyrelsen av motion 2017:71 av Jonas Naddebo, Christina 
Linderholm och Jonas Fälldin, samtliga (C)                                        
Dnr 01.06/62/2018 

 
BESLUT 
 

Som svar på remissen hänvisar idrottsnämnden  till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 

 
Jonas Naddebo, Christina Linderholm och Jonas Fälldin, samtliga (C)  har i en motion till 

kommunfullmäktige föreslagit att idrottsnämnden ska få i uppdrag att uppföra tre nya flytande 

citybad i Hjorthagen, Riddarholmen och Hammarby Sjö. Motionärerna beskriver att intresset 

från stockholmarna att bada under varma sommardagar är mycket stort och att många 

badplatser är fullbelagda. Att anlägga bryggbad  med hygienfaciliteter, hopptorn och 

serveringsmöjlighet är förhållandevis prisvärda.  
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Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Ersättaryttrande  
Mathias Mellgren (C) anmäler följande ersättaryttrande:  

 

Hade jag haft yrkanderätt hade vi yrkat att tillstyrka motionen samt därutöver anfört. 

 

Det är glädjande att förvaltningen ställer sig positiva till fler badmöjligheter i Stockholm. 

Närheten till vattnet är något vi ska vara stolta över och använda på rätt sätt. Att 

tillgängliggöra vatten för fler invånare och turister gör staden attraktiv. 

  

Centerpartiet vill utveckla och bejaka Stockholms närhet till vatten. Att tillgängliggöra 

kontakten med vattnet för stadens invånare och besökare är en viktig uppgift för politiken. 

Stockholm har stor utvecklingspotential i sina vidsträckta strandlinjer. 

 

Gångvägar längs vattnet är populära inslag i stadsbilden och möjligheten att kunna bada mitt i 

storstaden är något som många stockholmare värdesätter högt. Genom att anlägga fler 

citybad, badbryggor och strandbad vill vi skapa nya naturliga samlingsplatser för solbadande 

stockholmare och turister. Vi vill även göra stadens kajer och vattenrum mer livfulla med 

exempelvis caféer, konst och marknader i harmoni med övriga intressen. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 28 A 

Övriga frågor och information 
 

Förvaltningschef Marina Högland presenterar tillsammans med ekonomichef Susanne Olsson 

en skriftlig redogörelse för kommande idrottsinvesteringar.  

 

Vice ordföranden Bo Sundin (M) undrar om läget för den kommande bandyhallen? 

 

FC Marina Högland svarar att Fastighetskontoret har gjort upphandlingen och arbetet med att 

skriva avtal med en entreprenör är påbörjat. En faktisk tidsplan är ännu ej helt klar. Mer 

information kommer, i nuläget är det fastighetskontoret som har förstahandsinformation.  
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§ 28 B 

Övriga frågor och information 

Skrivelse om redovisning av investeringsbudget 2018. 
 

Skrivelse om investeringsbudget, Bo Sundin m.fl. (M), Daniele Fava (L) samt 

Mathias Mellgren Helge (C).  

 

BESLUT  
Idrottsnämnden beslutar att lämna nedanstående skrivelse till förvaltningen för beredning 

 

Skrivelse om redovisning av investeringsbudget 2018 

I tio års tid har investeringsbudgeten för idrottsprojekt redovisats tillsammans med 

verksamhetsplan och budget för nämndens ledamöter.  Under Allianstiden redovisades det 

och med den socialdemokratiskt ledda majoriteten har detta redovisats 2015, 2016 och 

2017.  Men för 2018 saknas investeringsbudgeten i december 2017. Det är allvarligt och vi 

har efterlyst detta sedan december månad utan resultat. Vi förutsätter att investeringsbudgeten 

öppet redovisas omgående för hela idrottsnämnden i ett ärende. 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

 

1. Vad är det som gjort att investeringsbudgeten för 2018 inte har redovisats för 

nämndens ledamöter? 

 

2. Kommer förvaltningen att redovisa investeringsbudgeten 2018 för nämnden? 

 

 

3. Vilka direktiv har förvaltningen fått av den S-ledda ledningen att inte redovisa detta? 

 

 

§ 28 C 

Övriga frågor och information 

Skrivelse om behovet av förstärkt trygghetsarbete i stadens    
simhallar. 

 
Skrivelse om behovet av förstärkt trygghetsarbete i stadens simhallar Bo Sundin m.fl. (M).   

 
BESLUT  
Idrottsnämnden beslutar att lämna nedanstående skrivelse till förvaltningen för beredning 

 

Skrivelse om behovet av förstärkt trygghetsarbete i stadens simhallar 

Alla förvaltningar och bolag i Stockholms stad rapporterar och följer upp incidenter. 2017 

rapporterades över 100 tillbud i stadens simhallar, nästan lika många som de två tidigare åren 

sammanlagda. En tredjedel av dessa incidenter handlade om hot, våld, ordningsstörningar och 

sexuella ofredanden.  
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Stockholms stad har ett ansvar att se till att besökarna känner sig trygga och välkomna i våra 

simhallar och idrottsanläggningar. Det är uppenbart att vi fortsatt behöver förstärka 

trygghetsarbetet. Genom ökad bemanning, ordningsvakter och kameraövervakning får vi 

bättre verktyg för att nå dit, men vi behöver också befogenheter att kunna stänga av personer 

som inte kan sköta sig för att kunna upprätthålla ordningen. 

 

Moderaterna i Stockholms stad förslår riktade satsningar för att garantera tryggheten för 

stadens idrottsanläggningar och simhallar. Satsningen ska gå till att ta in ordningsvakter vid 

behov i syfte att upprätthålla en trygg miljö samt till andra trygghetsskapande åtgärder. 

 

Med anledning av detta vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

1. Vad är enligt förvaltningen anledningen till att antalet tillbud ökat kraftigt de senaste 

åren? 

2. Vilka aktiva åtgärder kan vidtas för att säkerställa människors rätt att bada utan att bli 

sexuellt trakasserade eller utsatta för hot, våld eller ordningsstörningar i stadens 

badanläggningar? 

3. Hur kan staden skaffa sig systematisk kunskap om dessa brott så att vi kan följa upp 

att de åtgärder vi vidtar leder till önskat resultat? 

4. Hur ser förvaltningen på risken för att mörkertal existerar när det gäller ofredanden, 

ordningsstörningar, hot och våld på stadens simhallar? 

5. Hur ser lägesbilden ut gällande polisanmälningar för stadens simhallar och 

idrottsanläggningar? 
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§ 28 D 

Övriga frågor och information 
 
 
Daniele Fava (L) undrar om det hade gått att få lägesrapporten om ”program supporter” 

utskickad innan  sammanträdet? 

 

FC Marina Högland svarar att så hade varit möjligt.  

 

Daniele Fava (L) fortsätter med att fråga om Åkeshovs sim och idrottshall har haft 

vattenläckor till idrottshallen från simhallen? Han undrar även om det varit problem med 

eltillförseln?  

 

AC Robert Sköld svarar att halldelen inte ingått i renoveringen och att det troligen läckt 

genom taket på halldelen. Inte från simhallsdelen till halldelen. Det har varit ett strömavbrott 

p.g.a. en överbelastning då alla bastuaggregat kördes igång med full effekt. Saker som kan 

inträffa i en ny anläggning. Man kommunicerar detta till berörda tex Alviks basket.  

 

Daniele Fava undrar även om förvaltningen blivit kontaktad av Berndt Forsberg  - en 

idrottsledare på Södermalm om ett förslag han haft om en evenemangsarena i söderort. 

  

FC Marina Högland svarar att hon inte känner till detta. Marina lovar dock att kolla upp detta 

med planeringsenheten.  

 

 

 
Då inga övriga frågor förelåg avslutade ordföranden Alexander Lindholm sammanträdet kl. 

17:49 


